
 
 
 
Verslag  Regionale Adviescommissie (RAC) verblijfsrecreatie Holland boven 
Amsterdam  
 
Datum  :  Dinsdag 7 april 2020 
Tijd  :  13.00-15.00 uur 
Plaats  :  Via Teams video overleg 
 
Aanwezig :   
Edda Kahlman (EK) en Jos van Putten (JP)  (Hoorn), Fokko Bons (FB) (Langedijk), Gemma Rotgans 
(GR)(Hollands Kroon), Deirdre Pronk (DP) (Alkmaar), Walter Smak (WS) (Medemblik), (FotB) Frits op 
ten Berg (Den Helder), Wendy Pranger (WP) (SED), Gerlof Kloosterman (GK) (Heerhugowaard), 
Marjolein Schutz (MS) (Schagen), Vivienne Sanders (VS) (BUCH), Marjan Nicolay (MN) (Texel), 
Annemarie Henselmans (AH) en Cees Brinkman (CB), voorzitter (ONHN) 
 
Afwezig: 
Rosanne Groot (Koggenland), Joris Pieter Neuteboom en Hans Groot (provincie Noord-Holland, 
toehoorder) 
 

1. Opening en mededelingen 
In verband met de Coronacrisis wordt er vandaag overlegd via Teams. Opkomst is groot en dat is een 
goed teken. 
 

2. Verslag 10 december 2019 
Na bespreking vastgesteld. 
 

3. Regionale afstemming projecten 
Uitbreiding camping De Gouwe Stek in Stede Broec 
De uitbreiding van deze, van oorsprong boerencamping, naar 100 plaatsen is beschreven in het door 
de ondernemers aangeleverde plan. Een en ander wordt nog nader toegelicht door Wendy Pranger 
van de SED organisatie. 
 
In het verleden is het al een officiële camping geworden en is de agrarische bestemming er af 
gehaald. Op dit moment is het een camping met een groepsaccommodatie en het zogenaamde 
“blotevoetenpad”, een begrip in de regio. Het bedrijf is gezond, wordt gerund door jonge 
ondernemers met een toeristische achtergrond/opleiding. Zij willen graag uitbreiden om 
toekomstbestendig te worden en richten zich op het echte toeristische kamperen met daarbij dus 
een groepsaccommodatie voor maximaal 40 personen. 
 
Uitbreiding van 50 naar 100 plaatsen inclusief meer en luxere camperplaatsen die deels dubbel 
kunnen worden gebruikt. Met name buiten het hoogseizoen geeft dat meer ruimte voor de nog altijd 
groeiende campervraag. 
 
FotB ziet wel dat het aantal plaatsen wordt uitgebreid, maar niet dat het om een uitbreiding van de 
fysieke ruimte gaat. WP geeft aan dat het plaatsvindt binnen de bestaande ruimte. Er wordt een en 
ander verschoven en het blotevoetenpad wordt verkleind. 
MS kan de kwaliteitsverbetering moeilijk beoordelen omdat de huidige situatie op afstand niet goed 
is in te schatten. Dat is beter te doen door de lokale mensen en collega’s die de locatie kennen. 



EK adviseert om anterieur vast te leggen dat wordt voorkomen dat er jaarrond caravans geplaatst 
mogen worden. 
MN en FotB geven aan het een sympathiek plan te vinden. 
EK geeft aan dat het om een bestaande locatie gaat waarvoor een goed uitbreidingsplan is gemaakt. 
JP merkt op dat het een populaire camping en groepsaccommodatie is en ziet zeker de behoefte voor 
dit soort aanbod. 
 
Alle aanwezigen geven aan akkoord te zijn met het uitbreidingsplan. 
 
 

4. Rondvraag 
VS geeft aan de vergadering via de videoverbinding wel erg prettig te vinden. Daar wordt 
instemmend op gereageerd door de aanwezigen. Voorlopig gaan we dat op deze wijze blijven doen, 
scheelt veel reistijd. 
 
Sluiting 
 


